
Fra Arnfinn Paus:  
Noen momenter til sak 4: Felles NNM i alle grener: 
Vi diskuterte saken på siste styremøte her i Nordland. Hvis vi skal løfte statusen for NNM, må vi 
antakelig gjøre mer ut av det i selve øvelsesprogrammet. HVIS vi vil i denne retninga må kretsene 
først 
- kartlegge HVOR man kan samle alle nordiske grener til et felles NNM; 
- kartlegge HVOR man kan samle alle nordiske grener OG alpint. 
En konsekvens blir selvsagt at det blir færre steder som kan være aktuelle som arrangørsteder. Men 
vi kan oppnå større oppmerksomhet rundt arrangementet. At NNM blir som en skifestival. Mindre 
disipliner som randonee, slopestyle, telemark kan få sin plass som demonstrasjonsøvelser for å 
krydre NNM ytterligere.  
Vi tror ikke dette behøver å bety noen ekstra belastning for arrangørstabene: langrennsklubbene skal 
forsatt bare arrangere langrenn, alpinklubbene alpint etc. 
En annen konsekvens kan være at vi må avvike fra rulleringa mellom kretsene.  
(..Og vil vi ikke dette, så fortsetter vi som før med separate NNM for hver gren..) 
 
mvh Arnfinn P, Nordland 
 
Fra Trond Jøran Pedersen:  
Hei. ved felles interesse finnes det arenaer som kan være tjenlig for hopp, alt etter klasser etc; 

• Alta, bakkestørrelser: 10 – 75 m 
• Tromsø, 10 – 75 m 
• Harstad, 10 – 75 m 
• Mo i Rana, 10 – 115 m 
• Mosjøen, 10 – 70 m 
 

 


